

榮耀真神恩惠之主
God of Grace and God of Glory

Put on the whole armour of God that ye may be able to stand. — Ephesians 6:11

Harry Emerson Fosdick

CWM RHONDDA
John Hughes

1 榮 耀 真 神 恩 惠 之 主 ， 求 將 能 力
2 惡 魔 勢 力 將 我 對 我 之 圍 主 ， 侮 辱 基 督
3 除 我 無 知 敵 步 態 住 ， 使 我 謙 卑
4 引 我 腳 踪 向 高 處 ， 願 我 生 命

1 God of grace and God of glo - ry, On Thy peo - ple
2 Lo! the hosts of e - vil round us Scorn Thy Christ, as -
3 Cure Thy chil - dren's war - ring mad - ness; Bend our pride to
4 Set our feet on loft - y plac - es, Gird our lives that

1 傾 我 身 ； 昔 日 教 會 為 主 受 苦 ， 榮 耀 花 開
2 攻 擊 主 ； 疑 慮 憂 會 驚 長 期 束 縛 ， 今 釋 我 心
3 倚 靠 主 ； 不 再 放 縱 求 己 益 處 ， 豐 盛 威 生 命
4 像 恩 主 ； 全 副 軍 裝 爭 戰 為 主 使 人 脫 離

1 pour Thy power; Crown Thine an - cient church's sto - ry, Bring her bud to
2 sail His ways! From the fears that long have bound us, Free our hearts to
3 Thy con - trol; Shame our wan - ton, self - ish glad - ness, Rich in things and
4 they may be Ar - mored with all Christ - like grac - es In the fight to

1 今 得 勝 。 求 主 賜 我 ， 智 慧 勇 氣 ，
2 讚 美 主 。 求 主 賜 我 ， 智 慧 勇 氣 ，
3 榮 耀 主 。 求 主 賜 我 ， 智 慧 勇 氣 ，
4 罪 束 縛 。 求 主 賜 我 ， 智 慧 勇 氣 ，

1 glo - rious flower. Grant us wis - dom, Grant us cour - age,
2 faith and praise. Grant us wis - dom, Grant us cour - age,
3 poor in soul. Grant us wis - dom, Grant us cour - age,
4 set men free. Grant us wis - dom, Grant us cour - age,

1 使 我 面 對 這 時 辰 ， 使 我 面 對 這 時 辰 。
 2 使 我 活 着 能 為 主 ， 使 我 活 着 能 為 主 。
 3 向 着 標 竿 跑 前 路 ， 向 着 標 竿 跑 前 路 。
 4 永 不 辜 負 我 恩 主 ， 永 不 辜 負 我 恩 主 。

- 1 For the fac-ing of this hour, For the fac - ing of this hour.
 2 For the liv - ing of these days, For the liv - ing of these days.
 3 Lest we miss Thy kingdom's goal, Lest we miss Thy king - dom's goal.
 4 That we fail not man nor Thee, That we fail not man nor Thee. A-men.

Words used by permission of Elinor Fosdick Downs. Music © by Mrs. Dilys Webb c/o Mechanical-Copyright Protection Society Limited, and reproduced by permission of the legal representatives of the composer, who reserve all rights therein.

普天下當向耶和華歡呼。

你們當樂意事奉耶和華，當來向他歌唱。

你們當曉得耶和華是神，我們是祂造的，也是屬祂的，我們是祂的民，也是祂草場的羊

當稱謝進入祂的門，讚美進入祂的院，當感謝祂，稱頌祂的名。

因為耶和華本為善，祂的慈愛，存到永遠，祂的信實，直到萬代。

詩篇第一百篇

1 - 5

Make a joyful noise to the Lord, all the lands! Serve the Lord with gladness! Come into his presence with singing!

Know the Lord is God! It is he that made us, and we are his; we are his people, and the sheep of his pasture.

Enter his gates with thanksgiving, and his courts with praise! Give thanks to him, bless his name!

For the Lord is good; his steadfast love endures forever, and his faithfulness to all generations.